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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

OBCE NOVOŤ, KONANÉHO DŇA 24. júna 2022 
 
 
 

Prítomní: Mgr. Radoslav Kozák, PhD. – starosta obce, Andrea Javorová – hlavná kontrolórka obce   
 
Prítomní poslanci: Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef 
Kovalčík, Stanislav Mikolajčík,(príchod 15:11), Ing. Daniel Mikolajčík, (príchod 15:11), Emília 
Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková  
 
Neprítomní poslanci: Ing. Dávid Makúch  
 
Prítomní zamestnanci OcÚ: Bc. Elena Dibdiaková, Jozefína Jendrašíková, Kristína 
Zavoďančíková, Marta Nodžáková, Mgr. Veronika Pidičáková, Mgr. Katarína Ondreková 
 
Hostia: Mgr. Ľuboš Paták 
 
K bodu 1: 
Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Novoť (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce Mgr. 
Radoslav Kozák, PhD. (ďalej len „Starosta“), ktorý privítal všetkých prítomných.  Konštatoval, že 
zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov – OZ je teda 
uznášaniaschopné. Ďalej predniesol návrh programu rokovania OZ. 
 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Informácie o plnení uznesení  
4. Správy z komisií 
5. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie 2022-2026 
6. Určenie počtu poslancov Obecného zastupiteľstva na volebné obdobie 2022-2026 a počet 

volebných obvodov pre voľby 2022 
7. Správy z kontrol za 1. polrok 2022 
8. Zmena rozpočtu obce k 23.06.2022 
9. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu Obce Novoť za rok 2021 
10. Záverečný účet Obce Novoť za rok 2021  
11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Novoť na 2. polrok 2022 
12. Návrh VZN č. 2/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa 

materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom v územnej pôsobnosti obce Novoť 
a o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

13. Návrh VZN č. 3/2022 o určení výšky finančných príspevkov zákonného zástupcu 
dieťaťa/žiaka na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie v školských 
zariadeniach a nákladov spojených so stravovaním v zariadení školského stravovania 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novoť  

14. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2019 o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného 
a nehnuteľného majetku Obce Novoť 

15. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2017 o poskytovaní finančného príspevku pri narodení 
dieťaťa, o poskytovaní finančného príspevku študentom, talentovaným deťom, dôchodcom 
a o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie fyzickej osoby 

16. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže – prenájom majetku obce  - zmrzlinový stánok 
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17. Prevod majetku obce Novoť 
18. Žiadosti o vybudovanie kanalizačnej prípojky a prípojky na vodu 
19. Výkup pozemkov pod MK 
20. Rôzne  
21. Interpelácie poslancov 
22. Záver  

 
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania podľa pozvánky 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 8 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 

  
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania OZ so zmenami v programe BOD č. 17 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 8 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
V úvode stretnutia starosta informoval prítomných poslancov a hostí, že z rokovania bude 
vyhotovený zvukový záznam pre potreby zápisnice. Táto nahrávka nebude zverejnená. Taktiež bude 
v zápisnici menovite uvedené hlasovanie poslancov o uzneseniach prijatých OZ.  
 
K bodu 2 
Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
 
Starosta poveril za zapisovateľku Bc. Elenu Dibdiakovú.  
Za overovateľov zápisnice určil p. Ing. Jozefa Kondelu a Zuzanu Šustekovú 
Za návrhovú komisiu určil p. Zuzanu Šustekovú, Emíliu Sekerášovú a PhDr. Máriu Kondelovú 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 8 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 3 
Informácie o plnení uznesení 
 
Pani kontrolórka informovala o plnení uznesení z minulého OZ, ktoré  sa konalo 27.5.2022. 
 
Uznesenie č. 742/2022 – Žiadosť o zámenu pozemkov navrhovateľov: Jozef Kondela bytom 
Novoť č. 150, Mária Kondelová a Mgr. Margita Kondelová, bytom Novoť č. 139. Touto 
žiadosťou sa mala zaoberať komisia pre financie, rozpočet a výstavbu. Komisia sa k tomu vyjadrí 
v bode Správy z komisií 
Uznesenie č. 739/2022 - Žiadosť o odkúpenie časti parcely navrhovateľa: Štefan Mikolajčík, 
Novoť č. 668. Žiadosť  mala prešetriť komisia životného prostredia, verejného poriadku, kultúry 
a športu.  
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Uznesenie č. 747/2022 Žiadosť o rozšírenie inžinierskych sietí v lokalite Zimnicová, parc. EKN č. 
5545/2, žiadateľov: Ing. Ján Mikolajčík a manželka Ing. Petra Mikolajčíková, obaja bytom 
Novoť č. 411, Štefánia Buláková rod. Boboňová, bytom Novoť č. 987, Marta Sumegová rod. 
Vojtkuliaková, bytom Novoť č. 236, Pavol Klimčík, bytom Zákamenné č. 1046, Štefan 
Chromuľák, bytom Novoť č. 792, Ing. Smolková Dana rod. Kormaňáková, bytom Ulica 
Západná 1009/10, Zákamenné. 
Starosta: žiadosť sa schválila, prípojky sa budú realizovať podľa poradovníka. 
Uznesenie č. 753/2022 a 754/2022 odpredaj prebytočného majetku. Komisia pre financie, rozpočet 
a výstavbu sa k týmto uzneseniam vyjadrí v bode 4. 
Uznesenie č. 756/2022 – projekt je podaný 
Uznesenie č. 758/2022, 759/2022, 760/2022 – vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže je 
samostatný bod programu obecného zastupiteľstva 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Informácie  o plnení uznesení  
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 4 
Správy z komisií 
 
Komisia  pre financie, rozpočet a výstavbu  
Zuzana Šusteková – predseda komisie pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
Finančná komisia mala od posledného OZ 2 zasadnutia – 15.6. a 22.6.2022. Riešili rozšírenie 
kapacity materskej školy o ďalšiu triedu. Na komisiu boli prizvaní riaditeľ školy, vedúca jedálne 
a zástupkyňa školy. Zo žiadosti o NFP vyplýva, že doterajšia kapacita je 115 detí. Keď kapacitu 
navýšime o ďalšiu triedu, porušíme pravidlá projektu. Z toho vyplýva, že novú triedu nemôžeme 
otvoriť v tomto roku. Keď sa ukončí projekt, vznikne šiesta trieda a maximálna kapacita bude 138 
detí. Vznikne jedna nová kmeňová trieda so spálňou, jedna denná miestnosť zmení svoju 
klasifikáciu na triedu, keďže sa k nej zrealizuje ďalšia samostatná spálňa a rozšíri sa jedálenská 
časť, aby kapacitne vyhovovala potrebám daného objektu. Momentálne evidujeme navyše 22-25 
žiadostí, ktorým skrz projektu nemôžeme tento rok vyhovieť. Prijali sme žiadosť o prijatie 
asistentky na skrátený pracovný úväzok k dvom integrovaným deťom, navrhujeme vyhovieť ich 
potrebám. Taktiež navrhujeme presunúť jednu kuchárku do jedálne ZŠ a jednu do jedálne MŠ a to 
jednu z obce a druhú z Technických služieb kvôli úspore peňazí.  
Ďalším bodom zasadnutia komisie boli náležitosti zverejnené na úradnej tabuli obce a sú 
samostatným bodom rokovania dnešného OZ, a to:  Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 4/2019  o určení 
výšky finančných príspevkov zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka na čiastočnú úhradu nákladov na 
výchovu a vzdelávanie v školských zariadeniach a nákladov spojených so stravovaním v zariadení 
školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novoť; Návrh dodatku č. 1 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu č. 2/2021 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 
dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom v územnej pôsobnosti obce Novoť a o 
poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí. 
Ďalej sme vyhodnotili zámery odpredaja majetku obce – prívesná motorová striekačka a Škoda 
Fabia.  
Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže – prenájom zmrzlinového stánku je samostatným bodom 
rokovania. 
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Riešili sme žiadosť pani Emílie Kyrczovej o zrealizovanie priechodu pre chodcov na križovatke 
smerom na Podkopec pri Bare u Valentína. Komisia odporúča zrealizovať dopravné značenie 
a prezistiť postačujúcu vzdialenosť priechodu od križovatky.  
 
Na druhú komisiu bola pozvaná slečna Mária Šimiaková - nájomca reštaurácie v budove bývalej 
colnice.  
Táto téma zostáva otvorená, bude predmetom ďalších zasadnutí komisie.  
 
Ďalej sme sa venovali správam o hospodárení za rok 2021, a to Technických služieb obce Novoť a 
Obce Novoť – prevádzky. Taktiež sme venovali pozornosť Záverečnému účtu obce. Pani Šusteková 
podotkla, že je potrebné skolaudovať v lehote do 30.09.2022 neskolaudovaný dlhodobý hmotný 
majetok obce.  
Prešli sme si Návrh dodatku k VZN  o úhradách za krátkodobý prenájom majetku a Žiadosť 
o finančný príspevok na renováciu ihriska. Všetko, čo vyplynulo z komisií sú samostatné body 
rokovania OZ.  
 
Komisia sociálnych vecí a školstva 
Stanislav Mikolajčík – predseda komisie sociálnych vecí a školstva 

 
Komisia od posledného obecného zastupiteľstva zasadala jedenkrát. Prebrali sme dva body. Prvým 
bodom bola  situácia v rodine p. Račáka, týmto sa budeme zaoberať ešte na tomto rokovaní. 
A druhý bod sa týkal návrhu dodatku VZN č. 1/2017, k návrhu VZN  sme doplnili ešte ďalšie 
zmeny, aj tento bod bude predmetom riešenia na tomto OZ. 
 
 Komisia  životného prostredia. Verejného poriadku,  kultúry a športu 
Emília Sekerášová – predseda komisie životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu 
 
Predsedkyňa komisie p. Sekerášová uviedla, že zasadali jedenkrát, kde riešili žiadosť o zámenu p. J. 
Bernaťáka. Stretli sme sa na jeho pozemku. Žiadateľ p. Bernaťák mal aj návrh nákresu, akoby chcel 
riešiť túto komunikáciu. Komisia navrhuje túto zámenu schváliť a odporúča zvážiť riešiť aj vedľajší 
pozemok nad p. Bernaťákom, aby sa táto miestna komunikácia vysporiadala celoplošne.   
 
K bodu 5 
Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie 2022-2026 
Starosta 
Keďže sa blížia voľby je potrebné určiť rozsah funkcie starostu, počet poslancov a volebných 
obvodov. Toto je potrebné schváliť 90 dní pred konaním volieb. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti určuje rozsah výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie 2022-
2026 na plný úväzok.  
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
 
K bodu 6 
Určenie počtu poslancov Obecného zastupiteľstva na volebné obdobie 2022 – 2026 a počet 
volebných obvodov pre voľby 2022 – 2026 
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Starosta 
Obec Novoť k 31.12.2021 eviduje 3741 obyvateľov, počet poslancov môže byť podľa zákona 
369/1990 o obecnom zriadení § 11 písm. e v rozmedzí od 9 – 11. 
Poslanci sa budú voliť v jednom volebnom obvode 
 
Uznesenie: OZ v Novoti určuje počet poslancov Obecného zastupiteľstva na volebné obdobie 
2022-2026 na 11 v jednom volebnom obvode a počet volebných obvodov pre voľby 2022  na  jeden 
volebný obvod     
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti určuje v súlade s § 8 ods. 3  zákon č. 180/2014 o podmienkach výkonu 
volebného práva sa volebný okrsok utvára tak, aby zahŕňal spravidla 1000 voličov. K dnešnému dňu 
24.06.2022 eviduje obec Novoť 2663 voličov, z tohto dôvodu starosta s poslancami OZ určujú 3 
volebné okrsky. 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 7 
Správy z kontrol za 1. polrok 2022 
Kontrolórka: 
Správa o kontrole organizačného poriadku a organizačnej štruktúry- cieľom kontroly bolo 
správne zatriediť zamestnancov obecného úradu podľa organizačného poriadku do referátov. Prácu 
riadi a organizuje prednosta OcÚ. 
Obecný úrad sa člení na referáty: referát rozpočtu, účtovníctva práce a miezd, referát pre dane 
a miestne poplatky, referát matriky, evidencie obyvateľstva soc. služieb, referát kultúry, podateľne 
a registratúry, referát – organizačný referent technicky. Organizačná štruktúra v súčasnosti  súhlasí 
so stavom zamestnancov. 
Správa o kontrole zákaziek s nízkou hodnotou za rok 2021 
Do budúcna by bolo potrebné určiť pri stanovení rozpočtu , aby sa uviedla hodnota zákazky , či ide 
o zákazku s nízkou hodnotou, podlimitnú alebo nadlimitnú zákazku. Kontrolórka navrhuje dôsledne 
odosielať zoznam zákaziek s nízkou hodnotou a kontrolovať ich zverejňovanie v súhrnných 
správach, máme na to zamestnanca tak by to bolo dobré dôkladne kontrolovať. Kontrolórka obce 
navrhla vypracovať plán zákaziek s rozpočtom jednotlivých zákaziek podľa rozpočtu schváleného 
obecným zastupiteľstvom. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správy z kontrol za 1. polrok 2022 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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K bodu 8 
Zmena rozpočtu obce k 23.06.2022 
 
Predniesla účtovníčka Jozefína Jendrašíková. Vysvetlila poslancom príjmovú a výdavkovú časť po 
položkách. 
Doplňujúce otázky a poznámky poslancov k Zmene rozpočtu: 
Jozefína Jendrašíková – položka rozvoj obcí – materiál 1600eur 
Stanislav Mikolajčík – kvôli čomu takáto výška? 
Mgr. Veronika Pidičáková – kúpili sa kvety, dreviny 
Jozefína Jendrašíková – položka  podpora športových podujatí - 535eur, kúpila sa práčka so 
sušičkou  
PhDr. Mária Kondelová – to je kde? 
Jozefína Jendrašíková – pre telovýchovnú jednotu, do šatní 
Jozefína Jendrašíková – príspevok na prevádzku karanténnych staníc vo výške 1336 eur 
PhDr. Mária Kondelová – čo to znamená? 
Mgr. Veronika Pidičáková – máme zmluvu s karanténnou stanicou vo Veličnej, keby sa našlo nejaké 
zatúlané zviera, zabezpečia jeho odchyt. Zo zákona to musí byť. 
Jozefína Jendrašíková – položka externé riadenie k projektu vo výške 5500 eur 
Ing. Jozef Kondela – to budeme komu platiť? 
Jozefína Jendrašíková – 3000 eur agentúre Sever za externé riadenie ku projektu k rozšíreniu 
kapacít MŠ a 2500 eur Ing. Radošickému za realizáciu verejného obstarávania 
Zuzana Šusteková – to je konečná suma, či tá pôjde paralelne s projektom? 
Starosta – je to na celý projekt 
Zuzana Šusteková – chcem sa opýtať o ten bager, aký máte názor na jeho nákup? 
Starosta – zišiel by sa nám 
Jozef Florek – ak ten bager nebude viac ako 50% roka využitý, je to nesprávna investícia, v Novoti 
máme bagrov dosť 
Ing. Jozef Kondela – z peňazí po zrušení prevádzky by niečo malo ostať, bagru sme viacerí 
naklonení tak 50/50, ak vieme o zmysluplnejšej investícii tak poďme do toho , ale nemusí to byť 
bager, máme ešte troška času na prehodnotenie kúpy 
Starosta – chvalabohu ,že máme rezervný fond, máme ho veľmi primeraný 
Zuzana Šusteková – rezervný fond- momentálny stav je taký, že do roka jeho zostatok bude nulový, 
z dôvodu prístavby MŠ a vyplácania výkupu ciest 
PhDr. Mária Kondelová  - dobre, že rezervný fond je, lebo by sme škôlku nemohli realizovať 
Zuzana Šusteková – ja osobne som rada, že sa škôlka bude realizovať 
Starosta – máme rezervný fond, ale stráca hodnotu, v budúcnosti budeme musieť uvažovať inak,  
peniaze strácajú hodnotu 
Emília Sekerášová – musíme sa rozhodnúť teraz? 
Jozefína Jendrašíková – nemusíte teraz, do konca augusta 
Mgr. Veronika Pidičáková - ak sa chce niečo čerpať z rezervného fondu tento rok, musí sa do 
31.08.2022, to je zo zákona 
Starosta – nechajme to do konca augusta otvorené 
Jozef Kovalčík – treba počkať do konca augusta, poprípade je možnosť kúpiť starší bager, nie nový 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Zmenu rozpočtu obce k 23.06.2022 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Zmenu rozpočtu obce k 23.06.2022 so zmenami: 
 zníženie príjmovej časti finančných operácii - prevod prostriedkov z rezervného fondu na 

nákup bagru o 86 386 a znižuje výdavkovú časť kapitálové výdavky - nákup pracovného 
stroja bager o  86 386 Eur  

 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Zmenu rozpočtu obce k 23.06.2022 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 9 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu Obce Novoť za rok 2021 
 
Predniesla hlavná kontrolórka obce Novoť Andrea Javorová. Konštatovala, že Obec Novoť 
postupovala pri zostavení Záverečného účtu obce Novoť v súlade so zákonom a spĺňa všetky 
zákonné podmienky. 
Do Záverečného účtu obce je potrebné doplniť prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2021, 
ukazovatele stavu a vývoja dlhu v zmysle §17,Pravidlá používania návratných zdrojov financovania 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému 
účtu Obce Novoť za rok 2021 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie: 
Správu nezávislého audítora 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 10 
Záverečný účet Obce Novoť za rok 2021  
 
Starosta odovzdal slovo ekonómke p. Jendrašíkovej. Vysvetlila jednotlivo všetky položky 
Záverečného účtu. 
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Diskusia:  
Zuzana Šusteková – Záverečný účet bol prerokovaný na komisii, ešte by sme chceli doplniť: 
v lehote do 30.09.2022 odporúčame skolaudovať akcie pred dokončením. Rozpracovanosť na účte 
042 je vo výške takmer 400 000 eur, máme neskolaudovanú „chalúpku“, MK Most – Ihrisko, 
komunitné centrum, kanceláriu starostu. Tieto akcie skolaudovať do uvedeného termínu, aby sa 
objavili v majetku obce.  
 
Správa o hospodárení Technické služby obce Novoť – predniesla Mgr. Katarína Ondreková 
 
Hlavným cieľom integračného sociálneho podniku je v súlade s ustanovením §5ods. 1 písm. b) 
zákona č. 112/2018 Z. z.  o sociálnej ekonomike a sociálnych podnikoch je dosahovanie 
merateľného pozitívneho sociálneho vplyvu poskytovaním spoločensky prospešnej služby v oblasti 
zamestnanosti  a to zamestnávaním znevýhodnených a zraniteľných osôb. 
K 31.12.2021podnik evidoval 15 zamestnancov, z toho bolo 11 zdravotne znevýhodnených. Na 
11zdravotne znevýhodnených  zamestnancov sme dostali príspevok  z úradu práce, 75% z celkovej 
ceny práce. Technické služby obce Novoť zamerali svoju činnosť hlavne na výstavbu chodníkov, 
práce pri ObZS, práce  pri likvidácii nelegálnych skládok, zber a triedenie veľkoobjemového 
odpadu, zber a triedenie plastov, elektro odpadu, železa, šatstva, skla, papiera a zber a nakladanie 
komunálneho odpadu, kosenie cintorína, práce pri rekonštrukcii  budovy Colnica, práce na MK – 
presun potoka Zavoďanová atď... 
Hospodársky výsledok za rok  2021 Technické služby obce Novoť s. r. o.  k 31.12.2021 vykázali 
vo výške   31.670,35 € Eur 
 
Správa o hospodárení Obec Novoť - prevádzka – predniesla Marta Nodžáková 
 
Obec Novoť – prevádzka zamestnávala v roku 2021 v priemere 4 zamestnancov. Zameriavala sa na 
práce pri ObZS  - úprava zelene a zimná údržba, likvidácia nelegálnych skládok, odhŕňanie snehu  
a zimná údržba MK, ObZS, OcÚ, realizácia prác pri vyhliadkovej veži, Altánok Hoľa atď..... 
 
Prevádzka bola zrušená k 31.12.2021. Na obecný účet  bolo prevedených 79 508,14 eur + plus 
vrátka cestnej dane, čo je dokopy  80 000 eur.    
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Záverečný účet Obce Novoť za rok 2021, Celoročné 
hospodárenie obce Novoť za rok 2021 bez výhrad a Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 
obce za rok 2021, vrátane finančných operácií po vylúčení a zapojení účelovo určených finančných 
prostriedkov vo výške 86 864,07,- Eur na vrátenie do rezervného fondu 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 11  
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Novoť na 2. polrok 2022 
 
Predniesla hlavná kontrolórka obce Novoť Andrea Javorová. Prioritami bude kontrola dodržiavania 
zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám v podmienkach mestskej 
samosprávy, kontrola hospodárenia s finančnými prostriedkami sociálneho fondu, kontrola 
poskytovania príspevkov na rekreáciu zamestnancov, kontrola dodržiavania zákona č. 69/2018 
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o kybernetickej bezpečnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov -  
Kybernetické minimum pre zamestnancov. 
Ďalšou činnosťou hlavnej kontrolórky je účasť na rokovaniach obecného zastupiteľstva, 
predkladanie a vypracovanie  správ o výsledkoch ukončených kontrol na zasadnutiach OZ, účasť 
na školeniach kontrolórov. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 
Novoť na 2. polrok 2022 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
       
K bodu 12 
Návrh VZN č. 2/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa 
materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom v územnej pôsobnosti obce Novoť 
a o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 
Mgr. Veronika Pidičáková – ekonómka obce 
 
Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli 03.06.2022 spolu s výpočtovými tabuľkami 
a podkladmi, z ktorých sme vychádzali pri výpočtoch. Tieto podklady nám poskytla ekonómka 
základnej školy. Vyšlo nám navýšenie z pôvodných 22429 eur mesačne, ktoré platíme ZŠ na 
originálne výdavky , momentálne na 24  000 eur. Škola si ešte podala žiadosť o navýšenie jednej 
kuchárky  a asistentky učiteľa do materskej školy. Jedná sa o výšku 7300 eur do 31.12.2022. Táto 
žiadosť sa prechádzala na komisii, kde bol prítomný aj pán riaditeľ, vedúca školskej jedálne, 
ekonómka aj zástupkyňa pre MŠ. Nakoľko kuchárky budú presunom z obce a Technických služieb, 
navýšenie bude prepočítané len na asistentku MŠ.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti sa uznáša na VZN č. 2/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na 
mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom v územnej 
pôsobnosti obce Novoť a o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov, žiadateľa 
Základná škola s materskou školou, Novoť 315, 029 55, z originálnych kompetencií na pracovné 
miesto dvoch kuchárok z dôvodu vyššieho počtu stravníkov v MŠ a ZŠ  a asistentky MŠ. Obec  
bude riešiť situáciu pracovného miesta kuchárok presunom zamestnancov z obce a technických 
služieb. 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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K bodu 13 
Návrh VZN č. 3/2022 o určení výšky finančných príspevkov zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka 
na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie v školských zariadeniach a nákladov 
spojených so stravovaním v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Novoť  
Mgr. Veronika Pidičáková- ekonómka obce 
Tento návrh VZN je na podnet vedúcej školskej jedálne. Momentálne sa nachádzame pri nákupe 
potravín v druhom finančnom pásme, čo už nestačí pri zvyšovaní cien PHM a potravín, preto 
požaduje prechod do tretieho finančného pásma. VZN by nadobudlo účinnosť od 01.09.2022. Pre 
porovnanie cien stravy, uviedla vedúca školskej jedálne aj tieto výpočty: 
 
 

Materská škola Stará cena Nová cena 

Desiata 0,36 centov 0,38 centov 
Desiata+obed 1,21 eura 1,28 eura 
Desiata+obed+olovrant 1,45 eura 1,54 eura 

         
 

Základná škola 1-4 ročník Stará cena Nová cena 

Obed 1,15 eura 1,21 eura 

 
 

Základná škola 5-9 ročník Stará cena Nová cena 

Obed 1,23 eura 1,30 eura 

 
Uznesenie: OZ v Novoti sa uznáša na VZN č. 3/2022 o určení výšky finančných príspevkov 
zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie 
v školských zariadeniach a nákladov spojených so stravovaním v zariadení školského stravovania 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novoť  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 14 
Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2019 o úhradách za krátkodobý prenájom hnuteľného 
a nehnuteľného majetku Obce Novoť 
Mgr. Veronika Pidičáková -ekonómka obce 
 
Na obec nám prichádzajú žiadosti od občanov a podnikateľských subjektov ohľadom prenájmu 
pracovných strojov. Jedná sa o UDS, tatru, traktora bobcat. Na základe tohto návrhu VZN by sme 
chceli určiť ceny prenájmu strojov. Ceny boli určené na základe prieskumu trhu. 
 
Kontrolórka – len na doplnenie, ako krátkodobý prenájom sa chápe prenájom nie dlhší ako 10 dní 
v kalendárnom mesiaci s tým istým nájomcom. Nemôže to byť dlhšie, potom by sa to muselo riešiť 
formou verejnej obchodnej súťaže. 
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Uznesenie: OZ v Novoti sa uznáša na Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2019 o úhradách za krátkodobý 
prenájom hnuteľného a nehnuteľného majetku Obce Novoť 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 15 
Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2017 o poskytovaní finančného príspevku pri narodení dieťaťa, 
o poskytovaní finančného príspevku študentom, talentovaným deťom, dôchodcom 
a o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie fyzickej osoby 
Stanislav Mikolajčík – predseda komisie sociálnych vecí a školstva 
 
Tento dodatok sme na komisii preberali, súhlasíme s navrhovanými zmenami a pripravili sme 
ďalšie doplňujúce zmeny: 
- V § 11 ods. 1 a) zrušiť podmienku samostatného bývania. 
- V § 11 ods. 1 a) zvýšiť limit vedľajšieho príjmu z 0 € na 600 € ročne. 
- V § 11 ods. 1 a ) zvýšiť násobok životného minima z 1,4 na 2,1 
- V § 9 ods. 2, v § 11 ods. 1 c) a § 13 ods. 2 upraviť názvy komisie. 
- V § 11 doplniť podmienku uhradenia záväzkov voči obci. 
- V § 12  zvýšiť výšku príspevku na jedno teplé jedlo denne z 0,66€ na 1,50€  
 
Starosta – ja by som zvýšil príspevok na 1,50 eura 
Ing. Jozef Kondela – aj ja som za zvýšenie 
Zuzana Šusteková – aj ja som za 1,5 eura 
Emília Sekerášová – ja tiež 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Doplnenie pripomienok k dodatku VZN č. 1/2017 v takomto 
znení: 
- V § 11 ods. 1 a) zrušiť podmienku samostatného bývania. 
- V § 11 ods. 1 a) zvýšiť limit vedľajšieho príjmu z 0 € na 600 € ročne. 
- V § 11 ods. 1 a ) zvýšiť násobok životného minima z 1,4 na 2,1 
- V § 9 ods. 2, v § 11 ods. 1 c) a § 13 ods. 2 upraviť názvy komisie. 
- V § 11 doplniť podmienku uhradenia záväzkov voči obci. 
- V § 12  zvýšiť výšku príspevku na jedno teplé jedlo denne z 0,66€ na 1,50€ . 
 
Navrhované upravené texty: 
§ 9 
Výška príspevku 
2) Výšku finančného príspevku schvaľuje Obecné zastupiteľstvo obce Novoť s ohľadom na 
schválený rozpočet obce na príslušný rozpočtový rok po predchádzajúcom prerokovaní 
príslušnou komisiou školstva1. 
Článok V. 
Finančný príspevok na stravovanie fyzickej osoby 
§ 11 
Podmienky poskytnutia príspevku 
1) Oprávnená osoba je: 
a) občan s trvalým pobytom na území obce Novoť, ktorý je poberateľom starobného, alebo 
invalidného dôchodku, alebo manželská dvojica bývajúca v spoločnej domácnosti a výška 
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dôchodku žiadateľa, alebo spoločne posudzovanej manželskej dvojice nepresahuje 2,1 
násobok životného minima podľa osobitného predpisu, pričom ďalší príjem zo zárobkovej 
činnosti, alebo iný peňažný príjem nepresahuje 600 € ročne. 
c) fyzická osoba s trvalým pobytom na území obce Novoť, ktorá nemá zabezpečené nevyhnutné 
podmienky na uspokojovanie základných životných potrieb, na základe individuálneho posúdenia a 
odporúčania príslušnou komisiou2. 
3) Finančný príspevok nemožno poskytnúť v prípade, ak obec Novoť eviduje voči žiadateľovi 
neuhradené záväzky po lehote splatnosti. 
§ 12 
Výška príspevku 
1) Výška príspevku je 1,50 € na jedno teplé jedlo denne. 
2) Príspevok sa poskytuje mesačne za predchádzajúci kalendárny mesiac, ak žiadosť 
o poskytnutie príspevku schválilo Obecné zastupiteľstvo a boli splnené všetky podmienky 
pre priznanie príspevku. 
3) Príspevok je splatný najneskôr do 30 dní nasledujúceho kalendárneho mesiaca. 
§ 13 
Žiadosť o príspevok a spôsob poskytnutia 
2) Priznanie príspevku oprávnenej osobe schvaľuje Obecné zastupiteľstvo obce Novoť na základe 
podanej žiadosti 1 krát v kalendárnom roku s ohľadom na schválený rozpočet obce na príslušný 
rozpočtový rok po predchádzajúcom prerokovaní príslušnou komisiou2. 
 
1Komisia OZ do kompetencie ktorej spadá oblasť školstva 
2 Komisia OZ do kompetencie ktorej spadá oblasť sociálnych vecí 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti sa uznáša na Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2017 o poskytovaní finančného 
príspevku pri narodení dieťaťa, o poskytovaní finančného príspevku študentom, talentovaným 
deťom, dôchodcom a o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie fyzickej osoby 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 16 
Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže – prenájom majetku obce  - zmrzlinový stánok 
Zuzana Šusteková – predseda komisie pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
Na zverejnený zámer prenájmu majetku obce formou obchodnej verejnej súťaže – zmrzlinový 
stánok sa neprihlásil žiaden záujemca, z toho dôvodu bola súťaž neúspešná. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Predložený výsledok obchodnej verejnej súťaže – 
zmrzlinový stánok - časť parcely. C-KN č. 5677/2, zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 20 m2, 
evidovaný na liste vlastníctva č. 1465, vyhlásenej v zmysle §9a ods. 9 a následne §9a ods. 1, 2 
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zákona č. 138/1991 Z. z. v znení neskorších predpisov a na základe uznesenia Obecného 
zastupiteľstva č. 758/2022, č. 759/2022 a č. 760/2022: 
Do obchodnej verejnej súťaže sa neprihlásil žiaden záujemca. Súťaž bola neúspešná z dôvodu 
neprihlásenia sa žiadneho záujemcu. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Zuzana Šusteková – predseda komisie pre financie, rozpočet a výstavbu 
Čo sa týka vyhodnotenia zámeru predaja majetku obce – prívesná motorová striekačka a osobné 
auto Škoda Fabia, na zámer sa nikto neprihlásil. Komisia navrhuje znížiť predajnú cenu o 50%, t. j. 
odpredaj osobného  auta Škoda Fabia za cenu 600 eur a prívesnú motorovú striekačku za cenu 150 
eur. Kritérium úspešného záujemcu ostáva najvyššia ponúknutá cena. 
 
K bodu 17 
Prevod majetku obce Novoť 
Tento bod sa neprejednával na OZ, nakoľko ešte prebieha rokovanie s katastrálnym úradom 
a advokátkou JUDr. Lindou Terkaničovou. 
 
K bodu 18 
Žiadosti o vybudovanie kanalizačnej prípojky a prípojky na vodu 
 
Andrea Javorová – kontrolórka obce 
Ešte pred schvaľovaním týchto žiadostí o kanalizačné prípojky chcem pripomenúť, že nie sú 
vybavené žiadosti pána Kubalu a pani Kormanovej.  
 

- Ing. František Franek 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o vybudovanie vodovodného potrubia a bodu 
napojenia na kanalizáciu, žiadateľa: Ing. František Franek, Novoť 509, 029 55 Novoť, podľa 
poradia žiadateľov, v súlade so zámerom obce komplexne riešiť celú ulicu. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 

- Dušan Zavoďan 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o predĺženie kanalizačného potrubia, žiadateľa: Dušan 
Zavoďan, bytom Novoť 29, 029 55 Novoť, v súlade s poradovníkom žiadateľov 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
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Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 

- Ján Smolár a manželka Mária Smolárová 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o vybudovanie kanalizačnej prípojky a prípojky na 
vodu, žiadateľa: Ján Smolár,  bytom Novoť 861 a manželky Mária Smolárová, bytom Novoť č. 
968, v súlade s poradovníkom žiadateľov 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 19 
Výkup pozemkov pod MK 
Uznesenie č. 748/2022 zo dňa 27.05.2022 je potrebné zrušiť z dôvodu nesprávne uvedených 
parciel. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti ruší : Uznesenie č. 748/2022 zo dňa 27.5.2022, v znení:  
Kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej komunikácie v obci Novoť, ktoré vznikli 
odčlenením a to nasledovne: 
 - novovytvorená parcela registra C-KN 6603/6 – zastavaná plocha o výmere 37 m2 , ktorá 
vznikla odčlenením od parcely registra C-KN 6603/4   
 
- novovytvorená parcela registra C-KN 6597/24 –  TTP o výmere 2 m2 , ktorá vznikla 
odčlenením od parcely registra C-KN 6597/9   
 
Tieto novovytvorené parcely vznikli podľa GP. č. 337/2019 zo dňa 08.11.2019, vyhotoveného 
spoločnosťou Brandys, s.r.o. , Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo. 
 

od predávajúceho: 
Jozef Durčák rod. Durčák, bytom 029 55 Novoť č.15  
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, 
t. j. za celkovú kúpnu cenu 79,17 Eur. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Výkup pozemkov pod MK – Jozef Durčák, Novoť č. 15 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemku pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktorý vznikol odčlenením a to nasledovne: 
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 - novovytvorená parcela registra C-KN 6603/6 – zastavaná plocha o výmere 37 m2 , ktorá 
vznikla odčlenením od parcely registra C-KN 6603/4   
 
Novovytvorená parcela vznikla podľa GP. č. 337/2019 zo dňa 08.11.2019, vyhotoveného 
spoločnosťou Brandys, s. r. o. , Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo. 
 

od predávajúceho: 
 Jozef Durčák rod. Durčák, bytom 029 55 Novoť č.15  

  
do vlastníctva kupujúcej: 

 Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-
Eur/1m2, t. j. za celkovú kúpnu cenu 75,11 Eur. 

 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Výkup pozemkov pod MK – Jozef Durčák, Novoť č. 77 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemku pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktorý vznikol odčlenením a to nasledovne: 
 
- novovytvorená parcela registra C-KN 6597/24 –  TTP o výmere 2 m2 , ktorá vznikla 
odčlenením od parcely registra C-KN 6597/9   
 
Táto novovytvorená parcela vznikla podľa GP. č. 337/2019 zo dňa 08.11.2019, vyhotoveného 
spoločnosťou Brandys, s.r.o. , Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo 
od predávajúceho: 

 Jozef Durčák rod. Durčák, bytom 029 55 Novoť č.77  
  
do vlastníctva kupujúcej: 

 Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-
Eur/1m2, t. j. za celkovú kúpnu cenu 4,06 Eur 

 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Výkup pozemkov pod MK – Cecília Blahútová, Alojz Franek a František Dibdiak 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 8785, a to: 
 
- parcela č. 3460/67 druh pozemku TTP  o výmere 53 m2 

- parcela č. 3460/66 druh pozemku TTP  o výmere 108 m2 
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od predávajúcich: 
 

 Cecília Blahútová, rod. Dibdiaková, trvale bytom 029 55 Novoť č. 195, v podiele 3/9 úč. 
 parcely C-KN č. 3460/67  a v podiele 3/9 úč. parcely C-KN č. 3460/66   

 
 Alojz Franek, rod. Franek, trvale bytom 029 55 Novoť č. 618, v podiele 2/9 úč. parcely C-

KN č. 3460/67  a v podiele 2/9 úč. parcely C-KN č. 3460/66   
 

 František Dibdiak, rod. Dibdiak, trvale bytom Novoť č. 708, 029 55 Novoť a manželka 
Alžbeta Dibdiaková rod. Sivoňová, trvale bytom 029 44 Rabča, Rabča Konečná  č.865/2, 
v podiele 4/9 úč. parcely C-KN č. 3460/67  a v podiele 4/9 úč. parcely C-KN č. 3460/66   

do vlastníctva kupujúcej: 
 

 Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-
Eur/1m2 

 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 20 
Rôzne 

- Poskytnutie jednorazového finančného príspevku pre rodinu Račákovú 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Poskytnutie jednorazového finančného príspevku na podnet 
komisie sociálnych vecí a školstva, pre rodinu Štefana Račáka č. d. 505 , vo výške 350,- Eur z 
dôvodu nepriaznivej životnej situácie v rodine, v zmysle čl. II. § 2, ods. 1 VZN č. 2/2017 o 
poskytovaní jednorazového finančného príspevku občanom obce v čase hmotnej núdze alebo náhlej 
núdze a o poskytovaní vianočného príspevku. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 

- Žiadosť o prenajatie garáži Martin Buckulčík 
 

Na obec bola doručená žiadosť o prenajatie garáži v oblasti hraničného prechodu za účelom 
skladovania, parkovania a opravy automobilov. 
Diskusia: 
Stanislav Mikolajčík – ako to vypadá s reštauráciou? Podľa toho sa to odvíja 
Starosta – tam sa to musí celé riešiť 
Ing. Jozef Kondela – vzhľadom na to, že sa bude riešiť nová situácia, treba s tým počkať 
Kontrolórka – my nemôžme ani na priamo prenájom schváliť, musí to ísť formálne podľa zákona o 
majetku obce 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť Martina Buckulčíka bytom Novoť č. 730, 029 55 
Novoť, o prenájom garáži v oblasti hraničného prechodu za účelom skladovania, parkovania 
a opravovania automobilov 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 0 
Proti: 7(Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík          
Zdržali sa: 3 (Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková, Emília Sekerášová )  
 

Uznesenie nebolo prijaté 
 
 

- Žiadosť o finančný príspevok na renováciu ihriska 
 
Kontrolórka – ešte bola podaná žiadosť o renováciu ihriska pri škole, poprosím pána riaditeľa nech 
sa vyjadrí k tomuto bodu. 
 
Mgr. Ľuboš Paták – riaditeľ školy 
Toto ihrisko je plne využívané počas celého roka, využíva ho celá obec - deti aj dospelí. Na 
finančnej komisii sme sa dohodli, že túto renováciu zafinancuje škola, nakoľko ho má v správe 
 majetku. Do budúcna budeme musieť tieto údržby ihrísk riešiť spolu s obcou a podnikateľskými 
subjektami, nakoľko škola to  sama nebude schopná utiahnuť.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť Antona Bystričana bytom Novoť č. 70, 029 55 
Novoť, na renováciu ihriska pri budove ZŠ s MŠ. Nakoľko je ihrisko v správe školy, bude sa 
renováciou ihriska zaoberať ZŠ s MŠ Novoť  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 

- Žiadosť o realizáciu priechodu pre chodcov – Emília Kyrczová 
 
Zuzana Šusteková – na finančnej komisii sme odporúčali prechod pre chodcov zriadiť a prednosta 
má určiť bezpečnú vzdialenosť od križovatky na prechod na druhú stranu cesty 
Jozef Kovalčík – treba to rozumne zrealizovať, aby tam boli odstupy, aby nedošlo ku kolíziám 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť  Emílie Kyrczovej bytom Novoť č. 552, na vytvorenie 
priechodu pre chodcov pri ceste k zmrzlinovému stánku, pričom odporúča prednostovi obecného 
úradu zistiť podmienky bezpečnej vzdialenosti od križovatky pri realizácii tohto priechodu. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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- Podnet poslanca Jozefa Floreka na dobudovanie kanalizačnej prípojky 
 
Jozef Florek – chcel by som požiadať obec aby podala žiadosť na OVS na vypracovanie projektu 
kanalizácie do priemyselno – poľnohospodárskeho parku smerom od agropenziónu  až po VDD 
Orava 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Podnet poslanca Jozefa Floreka na dobudovanie 
kanalizačnej prípojky v priemyselnom areáli Novoť. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 21 
Interpelácie poslancov 
 

- Mraziaci box v Dome smútku a nádeje 
 
Kontrolórka – dostala som podnet, že vypína elektriku, kedy sa zakúpi nový mraziaci box? 
Starosta – už je urobená nová elektrika v dome smútku, je to potrebné celé obnoviť – strechu, 
omietky 
Zuzana Šusteková – majetkovo je v poriadku, je na LV? 
Kristína Zavoďančíková – dal sa na zápis do katastra, je potrebné ešte doložiť potvrdenie o BPEJ 
 

- Pozemkové úpravy 
 
Zuzana Šusteková – pozemkové úpravy sú ako na tom, pohli sa? 
Starosta – Antušákovka je schválená, Podkopec prešiel, Pjontkovky nie. Do volieb by som chcel 
spustiť MK Cintorín a Barútovú 
 

- Diery na cestách 
 

Jozef Kovalčík – od posledného zastupiteľstva sa na našich cestách nič nezmenilo 
Starosta – minulý rok obec dala do štátnych ciest 11 000 eur, tento rok to tak nechcem robiť, mám 
sľúbené, že do konca júla to bude 
 

- BOBCAT – zametanie ciest 
 

PhDr. Mária Kondelová – keď už máme ten stroj, keby prebehol aj celú dedinu, nielen centrum 
Starosta – budú od budúceho týždňa, vyvážali sme skládku, chlapi sú vyťažení 
 
K bodu 22 
Záver 
Nakoľko už neboli žiadne otázky, starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil o 19:15 hod. 
 
 
 
V Novoti, 24. júna 2022 
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………………………………………   ……………………………………… 
       Mgr. Radoslav Kozák, PhD.          Bc. Michal Godiš 
             starosta obce Novoť                                              prednosta OcÚ 
 
 
 
 Overovatelia zápisnice:     ……………………………………… 
                          Zuzana Šusteková 
 
 
 
 
        ……………………………………… 
                        Ing. Jozef Kondela 
 
 
 
 
 
 
 
  Zapísala:                                                  ……………………………………… 
                    Bc. Elena Dibdiaková 
 
 
 
 
 
 


